

# Protokoll Styrelsemöte

## Friluftsförbundet Genarp 2024-01-18

Plats: Risavägen 10 i Genarp, kl 19.00-21.00

Närvarande: Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Helene Hansson, Therese Omme, Peter Ohlsson, Johanna Petersen, Napoleon Truedsson

1. Öppnande av mötet
2. Godkännande av dagordningen  
Dagordningen godkändes.
3. Val av mötessekreterare och justerare  
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Peter Ohlsson till justerare.
4. Föregående protokoll  
Therese har frågat den tilltänkta till valberedning, men han ville inte ta på sig uppdraget. Vi har ytterligare två personer som ska tillfrågas av Therese.
5. Årsplanering  
Valborg. Fråga 13 gruppen.  
Therese ska nu ställa frågan till Lufsare -13 om de kan tänka sig att arrangera fackeltåget på Valborg.
6. Nationella planeringskonferens Söndagen den 28 januari klockan 09.00 – 13.30 digitalt via Teams. Kom och dela dina erfarenheter och tankar!  
Ingen av mötets deltagare har tid eller tillräckligt intresse att delta på denna konferens.
7. Budget 2024  
Christel har gjort en väl genomarbetad budget för 2024.  
Under 2023 köpte vi ett antal tarpar och fjälltält.  
Utöver de vanliga utgiftsposterna har vi för 2024 bl a vindskyddstält, nya ledarkläder, service av kanotsläpet och fortsatt renoveringsbehov av Blåa boden.  
Vi har sedan tidigare pratat om att halva delen av Sparbanken Skånes extra föreningsstöd som vi fick i december ska gå till grupperna. Vi tar en avstämning efter sommaren så vi ser att detta fortfarande funkar för oss. Vi har som förslag att grupperna ska kunna ansöka om att få ett bidrag från föreningen att göra en speciell aktivitet.

## Genarps lokalavdelning

8. Ansökan av aktivitetsstöd hos kommunen i Rbok  
Mats berättade att kommunen helst vill att man gör sin närvarorapportering i Rbok. Efter att han varit i kontakt med kommunen och förklarat att det inte kommer vara möjligt för föreningen att rapportera i två olika system öppnade sig förhoppningsvis en möjlighet för oss att rapportera som vanligt genom att fylla i vår närvaro i ett formulär man skickar in årligen.
9. Ledarkläder 2024, utprovning  
Peter tar hem en damjacka i stl M och en herrjacka i stl L. Provnings sker hemma hos Therese den 31/1 eller den 4/2 kl 18-20.
10. Vita slingan  
Förslag har kommit från Jenny Gustavsson på vårt avtal för att besikta Vita slingan. Sträckan från IP till Risen kommer inte att falla in under det området som vi ska besikta. Vi har inga synpunkter på avtalet utan accepterar det. Pengarna vi får för arbetet fördelas jämt mellan MTB-sektionen och föreningens övriga verksamheter.
11. Marknadsföra röstningen för vindsydd som medborgarförslag  
Tyvärr uppdagades det att endast människor som är skrivna i Genarp får lov att rösta. Vi ska uppmana folk via Facebook, ledare och föräldrarna till barnen i grupperna, sätta upp lappar i affärer och anslagstavlor. Röstning sker senast den 11/2.
12. Möte med Jenny kring Vindsydd efter avslutad röstning? Arbetsgrupp?  
(Om förslaget går igenom)  
Vi tar det efter vi vet hur omröstningen gick.
13. Mek kväll med BikeFix (Ledarträff?)  
Det kommer finnas 8 platser för denna träff i mars. Ytterligare planering kring denna träff sker på nästa styrelsemöte.
14. Skridskoaktiviteten den 4/2 blir bara av om hallen inte är uppbokad av någon privatperson senast två veckor innan. Christel håller grupperna underrättade.  
Knytte -20 - Har ingen verksamhet vt -24 utan startar upp till hösten.  
Knytte -19 -  
Mulle -18 -  
Mulle -16/17 -  
Strövare -15 - En av ledarna i gruppen slutar.  
Lufsare-13 -  
Lufsare -12 - En återvändande ledare kommer börja igen i ena gruppen, medan den andra gruppen förlorar en av sina ledare.  
Lufsare -11 -  
Lufsare -10 -

Genarps lokalavdelning

TVM -  
Vuxenmulle -  
Tipsrundan -  
MTB -  
SUP -  
Gravel -  
Vandring -

15. Övriga frågor

Peter genomförde ett "Hela Skåne Sover ute" event 2019 och har nu som förslag att Friluftsförbundet i Genarp skulle kunna bjuda in till en motsvarande övernattningsfredag v18 i vårt närområde. Vi skulle t ex kunna ha någon slags föreläsare på morgonen efter man ätit frukost. Peter har även tänkt på en mer långsiktig plan för kommande år och varit i kontakt med Torbjörn Lingöy på Skånska Landskap där han fått positiv feedback.

Årsmötet den 6/3.

Therese bokar Kyrkstugans källare.

Helene kollar om Per kan vara ordförande.

Christel kollar upp beställningen av mackor från Vismarlöv till mötets deltagare.

Christel skapar ett äventyr för årsmötet samt lägger upp det på Facebook.

Nästa möte 7 februari kl 19

16. Mötet avslutas

Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet

Mats Hjerthén 2024-01-18

Justeras



Peter Ohlsson 2024-01-18